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Hei! 

Her kjem svar på spørsmåla: 

Me fekk tildelt arrangementet i mai i fjor..

Det er med deltakarar frå store delar av landet - frå Rana i nord til Kristiansand i sør, frå Bergen i vest til Sarpsborg i
øst.

Me har over 30 frivillige med på arrangementet. Det hat gått greitt å rekruttere frivillige både i og utenfor klubben. Me
gjev opplæring på ulike felt til alle som treng det. Særlig viktig har opplæring av dommarane vore. Me har blant anna
gjennomført dommarkurs.

Både me og Norges bordtennisforbund har arbeid aktivt mot media. Forbundet har hatt kontakt med NRK og tv2,
og me har hatt kontakt med NRK Hordaland og andre regionale og lokale media. Me veit me får god mediedekning
lokalt, men veit enda ikkje om me får dekning nasjonalt. 

Næringslivet lokalt vil merka godt at 125 spelarar pluss leiarar, trenarar, funksjonærar og andre kjem til Kvam.

Me håper på positiv tilbakemelding! 

Mvh 
Håvard Markhus 
Hardanger BTK

tor. 2. mar. 2017 kl. 12.28 skrev Hanne Espe <Hanne.Espe@hfk.no>:

Hei

I samband med handsaming av søknad til dykkar arrangement, treng eg litt meir informasjon til den politiske saka.

Kan de sende meg skriftleg nokre kommentarar rundt dei ulike punkta som er lista opp under helst innan i morgon
– men aller seinast sundag kveld;

 

·         Når fekk de tildelt arrangementet?

·         Kva geografisk spreiing av deltakarane har arrangementet?

·         Kan de sei noko om rekruttering og opplæring av frivillige?

·         Kan de sei noko om nasjonal mediedekning og ringverknader for næringslivet?

 

Helsing Hanne



 

 

Hanne Espe
Spesialrådgjevar
Kultur og idrettsavdelinga | Idrett og friluftsliv

Tlf: 55 23 91 78 
www.hordaland.no | www.facebook.com/aktivkvardag

 

 


